
 

SZEKSZÁRD MEGYEI JOGÚ VÁROS ÖNKORMÁNYZATA  

KÖZGYŐLÉSÉNEK 

GAZDASÁGI ÉS PÉNZÜGYI BIZOTTSÁGA 
 
Ikt.szám: III. 1930/2010. 
 

 
J E G Y Z İ K Ö N Y V 

 
 
amely készült Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlése Gazdasági és 
Pénzügyi Bizottságának 2010. november 2-án 14 óra 6 perckor a Polgármesteri Hivatal II. 
emeleti mőszaki tárgyalójában megtartott ülésérıl. 
 
 
Jelen van:     Kıvári László elnök, Máté Péter, Dr. Hadházy Ákos, 
     Ilosfai Gábor bizottsági tag 
 
Ülés közben érkezett:   Dr. Tóth Csaba Attila bizottsági tag 
 
Távolmaradt:    Csernus Péter bizottsági tag 
 
Tanácskozási joggal megjelent: Szabó Zsolt külsı tag, 
     Märcz László igazgatóság-vezetı, 
     Herr Teréz fıépítész, 
     Szegedi Emerencia mőszaki ellenır, 
     Varga András jegyzıkönyvvezetı 
 
Meghívott:    Dr. Kiss Gyula a Vagyonkezelı Kft. ügyvezetıje, 
     Herrné Szabadi Judit a Borvidék Nkft. ügyvezetıje, 
     Kelemen Erika hegybíró, 
     Szegedi Dezsıné az Országos Nyugdíjas Polgári  
     Egyesület Tolna Megyei Szervezetének képviselıje, 
     Baka György a Zöldtárs Alapítvány kuratóriumi elnöke, 
     Bakodi Róbert a Polgárır Egyesület elnöke 
 
A bizottság elnöke megállapítja, hogy a 7 tagú bizottságból 4 tag jelen van, a bizottság 
határozatképes. Az ülést 14 óra 6 perckor megnyitja.  
 
Kıvári László: Szabó Zsoltot a bizottság külsı tagjává választotta a közgyőlés, azonban az 
esküt még nem tette le, ezért a mai ülésen nem szavazhat. 
 
Varga András: Kéri a bizottságot, hogy az „egyebek” közt foglalkozzon a Mikes utcai Idısek 
Otthona akadálymentes rámpájának burkolat cseréjével. 
 
A bizottság elnöke az elhangzott kiegészítéssel együtt szavazásra teszi fel a teljes napirend 
elfogadására vonatkozó javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal elfogadott, és a 
következı napirendet állapította meg: 
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NAPIREND 
 
1./ napirendi pont 
Javaslat bizottsági elnökhelyettes választására és az ülések idıpontjának 
meghatározására 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
(szóbeli elıterjesztés) 
 
2./ napirendi pont 
Táncsics u. 3. sz. alatti ingatlan használata 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
Meghívott: Dr. Kiss Gyula a Vagyonkezelı Kft. ügyvezetıje 
        Herrné Szabadi Judit a Borvidék Nkft. ügyvezetıje 
        Kelemen Erika hegybíró 
        Szegedi Dezsıné az Országos Nyugdíjas Polgári Egyesület Tolna Megyei  
        Szervezetének képviselıje 
(szóbeli elıterjesztés) 
 
3./ napirendi pont 
Tájékoztató a klímastratégia-tervezetre beérkezett módosító javaslatokról 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
Meghívott: Baka György a Zöldtárs Alapítvány kuratóriumi elnöke 
(szóbeli elıterjesztés) 
 
4./ napirendi pont 
Szekszárdi Polgárır Egyesület 2010. III. negyedévi beszámolója 
Elıterjesztı: Märcz László igazgatóságvezetı 
Meghívott: Bakodi Róbert a Polgárır Egyesület elnöke 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
5./ napirendi pont 
Széchenyi utcai lakók kérelme, tájékoztató a Bezerédj tömbbelsı parkoló kialakításáról 
Elıterjesztı: Märcz László igazgatóságvezetı 
Meghívott: Dr. Kiss Gyula a Vagyonkezelı Kft. ügyvezetıje 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
6./ napirendi pont 
Helyi Építési Szabályzat egyes elıírásainak felülvizsgálata 
Elıterjesztı: Herr Teréz fıépítész 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
7./ napirendi pont 
Területszerzés önkormányzati út szélesítése céljából 
Elıterjesztı: Herr Teréz fıépítész 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
8./ napirendi pont 
Cinka utcai telekhatár-rendezés, területcsere 
Elıterjesztı: Herr Teréz fıépítész 
(írásbeli elıterjesztés) 
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9./ napirendi pont 
Tájékoztató vis maior pályázatokról, a helyreállítási feladatokról 
Elıterjesztı: Märcz László igazgatóságvezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
10./ napirendi pont 
Javaslat az agyagbánya kezelési szerzıdés módosítására 
Elıterjesztı: Märcz László igazgatóságvezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
11./ napirendi pont 
Javaslat LED-es lámpatestek megvásárlására 
Elıterjesztı: Märcz László igazgatóságvezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
12./ napirendi pont 
Közlekedési renddel kapcsolatos lakossági kérelmek 
Elıterjesztı: Märcz László igazgatóságvezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
13./ napirendi pont 
Javaslat a Hunyadi u. – Tartsay u. – Keselyősi út csomópont közlekedési rendjének 
módosítására 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
(szóbeli elıterjesztés) 
 
14./ napirendi pont 
Tájékoztató a megrendelt kátyúzási munkákról 
Elıterjesztı: Märcz László igazgatóságvezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
15./ napirendi pont 
MÁV ingatlan önkormányzati tulajdonba vétele 
Elıterjesztı: Märcz László igazgatóságvezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
16./ napirendi pont 
Angyalné Szenek Viktória ingatlan vételi kérelme 
Elıterjesztı: Märcz László igazgatóságvezetı 
(írásbeli elıterjesztés) 
 
17./ napirendi pont 
Javaslat a Szılıhegyi út tervezésére 
Elıterjesztı: Märcz László igazgatóságvezetı 
(szóbeli elıterjesztés) 
 
18./ napirendi pont 
Javaslat a szurdikok, külterületi utak gallyazására 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
(szóbeli elıterjesztés) 
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19./ napirendi pont 
Egyebek 
 
 
 
 
1./ napirendi pont 
Javaslat bizottsági elnökhelyettes választására és az ülések idıpontjának 
meghatározására 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
 
Kıvári László: Javasolja, hogy a bizottság Máté Péter képviselı urat válassza meg 
elnökhelyettesnek. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 3 igen szavazattal 
elfogadott (Máté Péter nem vett részt a szavazásban). 
 
Kıvári László: Javasolja, hogy a bizottság a hónap 2. és 4. hetének keddi napján, 14 órai 
kezdettel tartsa az üléseit. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal 
elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

1/2010. (XI.2.) GPB határozat 
Elnökhelyettes választás, ülés idıpontjának 
meghatározása 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyőlésének Gazdasági és Pénzügyi Bizottsága az 
SZMSZ 50. § (2) bekezdése alapján elnökhelyettesnek 
Máté Péter bizottsági tagot választja meg. 

 
2. A Bizottság a rendes üléseit minden hónap 2. és 4. 

hetének keddi napján, 14 órai kezdettel kívánja tartani. 
 
Határidı: 2010. november 2. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
2./ napirendi pont 
Táncsics u. 3. sz. alatti ingatlan használata 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
Meghívott: Dr. Kiss Gyula a Vagyonkezelı Kft. ügyvezetıje 
        Herrné Szabadi Judit a Borvidék Nkft. ügyvezetıje 
        Kelemen Erika hegybíró 
        Szegedi Dezsıné az Országos Nyugdíjas Polgári Egyesület Tolna Megyei  
        Szervezetének képviselıje 
 
Kıvári László: A Nyugdíjas Polgári Egyesület kért elhelyezést a Táncsics u. 3. sz. alatti 
épületben a Vagyonkezelı Kft-tıl arra a helyiségre, amit jelenleg a Borvidék Nkft. is használ. 
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Dr. Kiss Gyula: A helyiség használatára több szervezet is igényt tart, ezért javasoltak más 
helyiséget az egyesületnek. Kérték a Borvidék Nkft-t és a Hegyközséget, hogy a raktározási 
jelleggel tárolt dolgaikat pakolják össze. Terveik között szerepel, hogy felújítják az 
elhanyagolt épületrészt és a jövıben közösségi helyiségként hasznosítják. 
 
Szegedi Dezsıné: Nagyon szép, tágas helyiségrıl van szó. Jelenleg a Szent István tér 18. 
szám alatti épületben vannak elhelyezve, de nyár óta víz alatt van az iroda. Gyakorlatilag 
hajléktalanná váltak. Úgy véli, hogy ez az igényeiket meghaladó mérető helyiség. 
 
Herrné Szabadi Judit: A Hegyközség és a Borvidék Nkft. is összepakolta a holmiját. Várják 
a döntést, hogy mikor költözhetnek át az udvarban lévı garázsba. 
 
Dr. Kiss Gyula: Kéri, hogy egymás érdekeit kölcsönösen tartsák tiszteletben. A kulcsok 
átadásáról pedig intézkedni fog. 
 
Herrné Szabadi Judit: Főteni fogják ezt a helyiséget? 
 
Dr. Kiss Gyula: Igen, minimum egy temperáló főtést biztosítani kell. Tájékoztatja továbbá a 
bizottságot, hogy az irodaház teljesen benépesült és állagmegóvó munkálatokat kell végezni 
az épületben. 
 
Kıvári László: Köszöni a megjelenteknek, hogy tájékoztatták a bizottságot az ingatlan 
használatával kapcsolatban. Javasolja, hogy a Polgárır Egyesület beszámolójával folytassa a 
bizottság az ülést. 
 
3./ napirendi pont 
Szekszárdi Polgárır Egyesület 2010. III. negyedévi beszámolója 
Elıterjesztı: Märcz László igazgatóságvezetı 
Meghívott: Bakodi Róbert a Polgárır Egyesület elnöke 
 
Bakodi Róbert: Nem kívánja kiegészíteni a beszámolót. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

2/2010. (XI.2.) GPB határozat 
Polgárır Egyesület III. negyedévi beszámolója 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyőlésének Gazdasági és Pénzügyi Bizottsága a 
Szekszárdi Polgárır Egyesület 2010. III. negyedévi 
beszámolóját elfogadja és az Egyesülettel kötött 
együttmőködési megállapodás II. fejezetének 1/c. pontja 
alapján 50.000.- Ft támogatást nyújt az Egyesület számára 
a 2010. évi költségvetésrıl szóló 4/2010. (III.9.) 
szekszárdi ör. 305.5.1.11. kiadási elıirányzat terhére. 
 

2. A Bizottság felkéri a polgármestert a Hivatal által 
elıkészített támogatási megállapodás aláírására. A 
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Bizottság felkéri a Hivatalt a támogatási összeg 
átutalására. 
 

Határidı: 2010. november 15. 
Felelıs: Kıvári László elnök 
        Dr. Göttlinger István igazgatóság-vezetı 
       Pál József igazgatóság-vezetı 

 
 
4./ napirendi pont 
Tájékoztató a klímastratégia-tervezetre beérkezett módosító javaslatokról 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
Meghívott: Baka György a Zöldtárs Alapítvány kuratóriumi elnöke 
 
Baka György: A tervezethez 8-10 szervezettıl érkezett javaslat. Többen felvetették, hogy egy 
év múlva a mőködés tapasztalatait figyelembe véve át kellene gondolni a klímakör szervezeti 
felépítését. 
 
Dr. Tóth Csaba Attila 14 óra 25 perckor megérkezik az ülésterembe, jelen van 5 fı bizottsági 
tag. 
 
Kıvári László: Javasolja, hogy a beérkezett javaslatokat vezessék át a tervezetben. 
 
Baka György: Felvetıdött a szelektív győjtık telítettsége. A lakosság tájékoztatására 
megfelelı lenne a Zöldtárs Alapítvány honlapján található „Tapossa laposra” reklám anyag, 
ezt használhatná az Alisca Terra Kft. is. Szeretné felvetni, hogy Mindenszentek napján az 
egész város dübörgött az autóverseny miatt. Véleménye szerint az idıpont választás nem volt 
megfelelı és a program nem illeszkedett a klímabarát település programba. 
 
Kıvári László: Elsısorban az idıponttal volt neki is problémája. 
 
Märcz László: Egyetért azzal, hogy nem volt szerencsés az idıpont választás. Egyedül hozta 
meg ezt a döntést, vállalja érte a felelısséget. 
 
Baka György: Véleménye szerint ezekkel a rendezvényekkel keresztbe tesznek az 
erıfeszítéseiknek. 
 
Märcz László: Az a magánvéleménye, hogy egy város, ha klímabarát településként is éli a 
mindennapjait, évente egy alkalommal az ilyen típusú rendezvényeket megengedheti. 
 
Dr. Tóth Csaba Attila: Ilyen esetekben célszerő lenne a lehetséges szempontokat figyelembe 
venni és a közgyőlés vagy a bizottság döntésére bízni a kérdést. Kérdés, hogy van-e 
egyáltalán lehetısége a testületnek megakadályozni az ilyen típusú rendezvényeket. 
 
Máté Péter: Vitatja azt a véleményt, hogy egy ilyen programot nem lehet évente egy 
alkalommal megrendezni. Talán korlátozni lehetne az idıtartamát. 
 
Baka György: Ha Szekszárd elfogadja a klímastratégiát, akkor egy értékválasztás melletti 
döntést hoz. Ezzel az iránnyal mennek szembe az ilyen rendezvények. 
 
Kıvári László: Köszöni Baka Györgynek a tájékoztatást. 
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5./ napirendi pont 
Széchenyi utcai lakók kérelme, tájékoztató a Bezerédj tömbbelsı parkoló kialakításáról 
Elıterjesztı: Märcz László igazgatóságvezetı 
Meghívott: Dr. Kiss Gyula a Vagyonkezelı Kft. ügyvezetıje 
 
Kıvári László: Felvetıdött már korábban is a Pollack u. 10. száma alatti épület, mint a ZUG 
által használható ingatlan. 
 
Dr. Kiss Gyula: Azt az épületet fel lehet szabadítani és ilyen célra igénybe lehet venni. 
 
Máté Péter: Álláspontja szerint az egyesület nem arra költötte a pénzt, amire kérte. Emellett 
engedély nélkül falat bontottak az E-ON ingatlana felé. Nyugodtan fel lehetne bontani velük 
az ingyenes bérleti szerzıdést. Meg kell vizsgálni, hogy milyen önkormányzati feladatot 
vállalt át a ZUG. Egyáltalán miért kell az önkormányzatnak részükre helyet biztosítani? 
 
Herr Teréz: A falbontás a szabálytalan építkezés kategóriájába esik és be kellene falazni a 
nyílást. 
 
Szabó Zsolt: Ez a dolog itt nem állhat meg, felrúgták a bizottsági döntést. 
 
Dr. Tóth Csaba Attila 14 óra 45 perckor elhagyja az üléstermet, jelen van 4 fı bizottsági tag. 
 
Kıvári László: Javasolja, hogy a Vagyonkezelı Kft. mondja fel a ZUG Egyesülettel kötött 
helyiség használati megállapodást és a ZUG szüntesse meg az engedély nélkül létesített 
nyílást. Emellett a hivatal vizsgálja meg, hogy milyen feladatot vállalt át az egyesület az 
önkormányzattól. 
 
Varga András: Javasolja, hogy a bizottság által nyújtott 1 millió Ft-os támogatás 
felhasználásáról is számoltassák el az egyesületet. 
 
Máté Péter: Gyakorlatilag lomtárnak használják a helyiséget. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

3/2010. (XI.2.) GPB határozat 
Széchenyi utcai lakók kérelme 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyőlésének Gazdasági és Pénzügyi Bizottsága a 
környéken lakók nyugalmának biztosítása érdekében 
javasolja a Szekszárdi Vagyonkezelı Kft-nek, hogy 
szüntesse meg a ZUG Egyesülettel a Bezerédj 
tömbbelsıben lévı épületrészre kötött ingatlanhasználati 
megállapodást. A Bizottság szükségesnek tartja, hogy a 
szerzıdés megszőnése elıtt a ZUG Egyesület az engedély 
nélkül létesített ajtónyílást szüntesse meg. 

2. A Bizottság felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy 
vizsgálja meg milyen feladatot vállalt át az Egyesület az 
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önkormányzattól. 
3. A Bizottság felkéri az Egyesületet, hogy számoljon el a 

2010. májusában nyújtott támogatási összegrıl. 
 
Határidı: 2010. november 30. 
Felelıs: Dr. Kiss Gyula a Vagyonkezelı Kft. ügyvezetıje 
        Majnay Gábor osztályvezetı 
       Märcz László igazgatóságvezetı 

 
Dr. Kiss Gyula: Az elıterjesztés második részével kapcsolatban mondja el, hogy az anyagban 
leírtak fedik a valóságot. 78 helyett 75 parkoló kerül kialakításra. A kivitelezésre a hét végéig 
igyekeznek megjelentetni a kiírást. 
 
Máté Péter: Nyilvános pályázat lesz? 
 
Dr. Kiss Gyula: Igen. 
 
Kıvári László: Javasolja, hogy a bizottság a 12. napirendi ponttal folytassa az ülést. 
 
6./ napirendi pont 
Közlekedési renddel kapcsolatos lakossági kérelmek 
Elıterjesztı: Märcz László igazgatóságvezetı 
 
Dr. Tóth Csaba Attila 15 órakor visszatér az ülésterembe, jelen van 5 fı bizottsági tag. 
 
- Sandi József kérelme 
 
Máté Péter: Meg kellene vizsgálni a meglévı parkolók elhelyezkedését. 
 
- Molnár József és Bısze Lajosné kérelme 
 
Máté Péter: Véleménye szerint, ha nincs mozgáskorlátozott parkoló, akkor ki kell tenni, de 
célszerő lenne elıtte itt is megvizsgálni a parkolót. 
 
- Máté József kérelme 
 
Máté Péter: Ugyanaz a javaslata, mint az elızı kérelemnél. 
 
- Kuruc utcai lakók kérelme 
 
Máté Péter: Ha nem igényel útszélesítést, akkor teljesíthetı a kérés. 
 
- Török Péter kérelme 
 
Máté Péter: Nem támogatja a kérelmet, ne csináljanak zsákutcát a Pince utcából. 
 
- Wesselényi u. 16. sz. alatti irodaház kérelme 
 
Máté Péter: Meg kell nézni a SZÜV irodaház környezetét. A társasház a saját környezetét 
nem tudja rendbe tenni. Nem támogatja a kérelmet. 
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Märcz László: A Tüzér utcából érkezett még egy kérelem. Egy kft-nek van ott telephelye, de 
a kihelyezett „tehergépkocsival behajtani tilos” tábla miatt nem tud szabályosan közlekedni az 
utcában. Zúzalékalapú, aszfaltozott útról van szó. Véleménye szerint súlykorlátozás 
bevezetésével orvosolható a probléma. 
 
Máté Péter: Javasolja, hogy vezessenek be 10 t súlykorlátozást. 
 
Herr Teréz: A Toldi utcában az uszoda elıtti parkolóban 2 db mozgáskorlátozottak számára 
fenntartott parkolóhely van. Többször jár az uszodába, de ezek a parkolóhelyek mindig üresek 
és a többi kocsi elıl veszik el a helyet. Javasolja, hogy az egyik parkolóhely használatának 
korlátozását oldja fel a bizottság. 
 
Kıvári László: Múlt héten tárgyalt a Rendırség közlekedési osztályának vezetıjével, aki 
kérte, hogy a késıbbiekben kérje ki a hivatal ezekben az ügyekben a Rendırség véleményét 
is. Vélemény szerint a szabálytalanságok megelızése csak fokozott rendıri ellenırzéssel 
oldható meg. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

4/2010. (XI.2.) GPB határozat 
Közlekedési renddel kapcsolatos kérelmek 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Pénzügyi Bizottsága a 
közlekedési rend módosítására irányuló kérelmek kapcsán az 
alábbi döntést hozza: 
− A Bizottság az 1-3. számú javaslatok esetében felkéri a 

Polgármesteri Hivatalt, hogy vizsgálja meg a 
mozgáskorlátozottak számára már jelenleg is fenntartott 
parkolóhelyek számát és elhelyezésüket. 

− A Bizottság támogatja a Vitéz utca elıterjesztésben jelzett 
szakaszának kétirányú közlekedését, ha az nem igényel 
útszélesítést. 

− A Bizottság Török Péternek a Pince utca kapcsán 
benyújtott kérelmét és a Wesselényi u. 15. szám alatti 
társas irodaház kérelmét nem támogatja. 

− A Bizottság felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy a Tüzér 
utcában a „tehergépkocsival behajtani tilos” tábla helyett 
helyezzen ki 10 t súlykorlátozást jelzı táblát. 

− A Bizottság felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy a Toldi 
utcában, a strand elıtti parkolóban az egyik, 
mozgáskorlátozottak számára fenntartott parkolóhely 
korlátozását oldja fel. 

 
Határidı: 2010. november 15. 
Felelıs: Märcz László igazgatóságvezetı 
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7./ napirendi pont 
Helyi Építési Szabályzat egyes elıírásainak felülvizsgálata 
Elıterjesztı: Herr Teréz fıépítész 
 
Herr Teréz: Ismerteti az elıterjesztést. Lényegében két, folyamatban lévı ügy miatt javasolja 
a Helyi Építési Szabályzat felülvizsgálatát. Az egyik ügyfél zártkertben nem tartotta be a 
kerítés építésekor az út tengelyétıl elıírt távolságot, illetve a kerítés nem a megengedett 
anyagból készült. Korábban könnyebb volt az építési hatóság helyzete, hiszen a kerítés építése 
engedélyköteles tevékenység volt. A kerítések önmagukban nem csúnyák, de az adott 
környezetben rendkívül kirívóak. 
 
Kıvári László: Úgy emlékszik, annak idején belterületre szólt az a döntés, hogy a szemben 
lévı kerítések között 12 méter távolság legyen. 
 
Máté Péter: Ha nem engedélyköteles tevékenység a kerítés építése, akkor miért korlátozza az 
önkormányzat azt, hogy milyen anyagból készítik? Amikor az ügyfél megkapja az épületre az 
építési engedélyt, akkor tájékoztatni kellene ezekrıl a szabályokról is. Véleménye szerint ne 
bontassák el a kerítéseket. 
 
Herr Teréz: A hatóság vagy bontat, vagy nem veszi észre a szabálytalanságot, más lehetıség 
nincs. 
 
Máté Péter: Véleménye szerint ne korlátozzák be az anyaghasználatot. 
 
Dr. Hadházy Ákos: Az, hogy valami nem engedélyköteles, még nem jelenti azt, hogy 
nincsenek szabályok, amiket be kell tartani. Ha az elmondotthoz hasonló módon építkeznek a 
polgárok, akkor a külterület olyan képet festhet, ami nem kívánatos. 
 
Dr. Tóth Csaba Attila: A szankció csak bontás lehet? 
 
Herr Teréz: Korábban lehetett pénzbüntetést alkalmazni, a mostani elıírások szerint azonban 
csak a bontás van. 
 
Kıvári László: Az elıterjesztés és az elhangzottak alapján megfogalmazza a határozati 
javaslatot.  
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

5/2010. (XI.2.) GPB határozat 
HÉSZ felülvizsgálata 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Pénzügyi Bizottsága támogatja a 
Helyi Építésügyi Szabályzat mezıgazdasági területen történı 
kerítésépítésre vonatkozó elıírásainak megváltoztatását az 
alábbiak szerint: 
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− A kerítés a dőlıút tengelyétıl minimum 5 méterre 
helyezhetı el. 

− A kerítés anyaga fa, vagy drótfonat lehet, élısövény 
létesíthetı. Kizárólag a földrészlet út felıli oldalán 
(homlokvonalán): vakolatlan tégla kerítéspillérként max. 
38x38 cm keresztmetszettel és max. 1,80 méteres 
magassággal alkalmazható, oly módon, hogy a 
pillértávolság minimum a pillérmagassággal megegyezı 
lehet, tömör lábazat max. 2/3 hosszban (csapadékvíz-
elvezetés miatt), max. 50 cm magassággal létesíthetı. 
Kovácsolt vas (kizárólag fekete színő) csak kapuként 
építhetı be, összesen max. 6 m. hosszúságban. 

 
A Bizottság felkéri a Polgármesteri Hivatalt a 
rendeletmódosítás elıkészítésére. 
 
Határidı: 2010. december 31. 
Felelıs: Herr Teréz fıépítész 

 
8./ napirendi pont 
Területszerzés önkormányzati út szélesítése céljából 
Elıterjesztı: Herr Teréz fıépítész 
 
Dr. Hadházy Ákos 15 óra 45 perckor elhagyja az üléstermet, jelen van 4 fı bizottsági tag. 
 
Herr Teréz: A tulajdonos szeretné megosztani a belterületi telkét, azonban a rendezési terv 
szerint 12 méter széles út létesülne a telke mellett. Csak akkor osztható meg a telke, ha az út 
szélessége nem több, mint 10 méter, mivel a telkébıl kell az utat kialakítani. A tulajdonos kért 
arra vonatkozóan is döntést, hogy az útszélesítés miatt milyen anyagi ellenszolgáltatásban lesz 
része, mivel a szélesítés nem az ı érdekeit szolgálja. Idıközben felmerült, hogy a telkétıl 
északra lévı önkormányzati területbıl ajánlhatna fel az önkormányzat csereingatlant, így nem 
terhelné a várost a vételár megfizetése. 
 
Máté Péter: Támogatja az elıterjesztést. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

6/2010. (XI.2.) GPB határozat 
Területrendezés önkormányzati út szélesítése céljából 
 
− Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyőlésének Gazdasági és Pénzügyi Bizottsága 
Somorjai Zoltán kérelme tárgyában a kérelmezı részére 
történı térítésmentes területcsere felajánlását támogatja. A 
területrendezés az önkormányzati tulajdonú 6941 hrsz-ú 
és 11569/3 hrsz-ú ingatlant, valamint a kérelmezı 
tulajdonát képezı 6940 hrsz-ú és 11585 hrsz-ú ingatlant 
érinti.  
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− A telekalakítási munkarészek elkészíttetésének költsége 

kérelmezıt, az ingatlan-nyilvántartási átvezettetés 
lebonyolítása és költsége az Önkormányzatot terheli. 

 
− A Bizottság felkéri a Polgármesteri Hivatalt a szükséges 

szerzıdés elkészítésére és a területcsere lebonyolítására, 
átvezettetésére. 

 
Határidı: 2010. december 31. 
Felelıs: Herr Teréz fıépítész 

 
Dr. Hadházy Ákos 15 óra 50 perckor visszatér az ülésterembe, ugyanekkor Máté Péter 
elhagyja az üléstermet. Jelen van 4 fı bizottsági tag. 
 
9./ napirendi pont 
Cinka utcai telekhatár-rendezés, területcsere 
Elıterjesztı: Herr Teréz fıépítész 
 
Herr Teréz: Az építési telkekhez jogilag utat kell kialakítani. A város 38 m2-t adna át a 
tulajdonosnak. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

7/2010. (XI.2.) GPB határozat 
Cinka utcai telekhatár-rendezés 
 
− Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyőlésének Gazdasági és Pénzügyi Bizottsága az 
5320/29 hrsz-ú út kialakítása érdekében Rudolf József és 
Rudolf Józsefné (Szekszárd, Kerámia u. 34., érintett 
ingatlan 5309/1 hrsz.) részére, valamint Katona Ferenc és 
Katona Ferencné (érintett ingatlan: 5320/25 hrsz.) részére 
történı térítésmentes területcsere felajánlását támogatja.  

− Az ingatlan-nyilvántartási átvezettetés lebonyolítása az 
önkormányzat feladata. Katona Ferenc és felesége 
esetében – tekintettel a korábbi térítésmentes terület 
átadásra – a költségeket az önkormányzat viseli, Rudolf 
József és felesége esetében az átvezetés költsége az 
ügyfelekre hárítandó. 

− A Bizottság felkéri a Polgármesteri Hivatalt a szükséges 
szerzıdések elkészítésére és a területcsere lebonyolítására, 
átvezettetésére. 

 
Határidı: 2010. december 31. 
Felelıs: Herr Teréz fıépítész 
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10./ napirendi pont 
Tájékoztató vis maior pályázatokról, a helyreállítási feladatokról 
Elıterjesztı: Märcz László igazgatóságvezetı 
 
Máté Péter 15 óra 53 perckor visszatér az ülésterembe, ugyanekkor Ilosfai Gábor elhagyja az 
üléstermet. Jelen van 4 fı bizottsági tag. 
 
Märcz László: Tájékoztatja a bizottságot, hogy a Martos Flóra utcai út- és pincebeszakadást a 
partfal bizottság nem támogatta, így nem minısül vis maior eseménynek. Eddig egyedül a 
Csalogány utcai partfal csúszás esetében született döntés. 40 millió Ft helyett 27 millió Ft-ot 
ítéltek meg támogatásként. 
 
Kıvári László: Mi a helyzet a Kálvin téri káreseménnyel? 
 
Märcz László: Több, mint valószínő, hogy idén annak a helyreállításából nem lesz semmi. Az 
egyik lakó jelezte, hogy az ingatlanára esı költségek felét átvállalja. 
 
Kıvári László: A Séd völgyét amúgy is végig kellene járja a bizottság. Nincsenek kiépítve a 
szivárgók, így sok a probléma. 
 
Máté Péter: Javasolja, hogy azoknál a munkáknál, melyek nem tartoznak a Wiesner Kft-vel 
kötött szerzıdés hatálya alá, kérjenek árajánlatokat a helyreállításra. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

8/2010. (XI.2.) GPB határozat 
Vis maior okozta károk helyreállítása 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyőlésének 
Gazdasági és Pénzügyi Bizottsága megbízza a 
Városüzemeltetési és –fejlesztési Igazgatóságot, hogy a 2010. 
évi rendkívüli idıjárás okozta károk helyreállításának 
megkezdéséhez feltétlenül szükséges munkálatok 
elvégzéséhez kérjen árajánlatot az Önkormányzattal az utak-
hidak, mőtárgyak karbantartására szerzıdésben álló Wiesner 
Kft-tıl és egyeztessen az érintett ingatlanok tulajdonosaival a 
költségek megosztásáról. Amennyiben az elvégzendı munkák 
nem tartoznak a Wiesner Kft-vel kötött szerzıdés hatálya alá, 
akkor az Igazgatóság folytasson le ajánlatkérési eljárást, több 
cég bevonásával. A Bizottság felkéri az Igazgatóságot, hogy a 
következı ülésre az árajánlatokkal alátámasztva készítse elı 
döntésre a helyreállítási munkálatok megkezdéséhez a 
javaslatát. 
 
Határidı: 2010. november 15. 
Felelıs: Märcz László igazgatóságvezetı 
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11./ napirendi pont 
Javaslat az agyagbánya kezelési szerzıdés módosítására 
Elıterjesztı: Märcz László igazgatóságvezetı 
 
Máté Péter: Az elızı évi elszámolás rendben volt? 
 
Varga András: Igen. 2009. óta nincs kitermelés a bányában. 
 
Máté Péter: Fel kellene mérni, hogy kinek a területén van a vörösagyag. Azt is célszerő lenne 
megnézni, hogy történt-e visszatöltés az önkormányzati területekre. Javasolja, hogy a levelet 
küldjék meg a Bányakapitányságnak is. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

9/2010. (XI.2.) GPB határozat 
Agyagbánya kezelési szerzıdés módosítása 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzat 

Közgyőlésének Gazdasági és Pénzügyi Bizottsága 
kezdeményezi a Grafit Plusz Kft-vel 2005-ben kötött, 
ingatlanok kezelıi jogának átadásáról szóló megállapodás 
meghosszabbítását. A szerzıdés megszőnésének idıpontja 
a Pécsi Bányakapitányságnak a bánya bezárását 
jóváhagyó határozata jogerıre emelkedésének napja. A 
Bizottság használati díjként a minimális átadási díj 
követelésére a meghosszabbított idıtartamban is igényt 
tart. A Bizottság a 2010. évi minimális átadási díj 
nagyságát 789.004.- Ft-ban állapítja meg. 
 

2. A Bizottság felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy a bánya 
bezárására irányuló eljárás során maradéktalanul 
érvényesítse az önkormányzati érdekeket és csak akkor 
járuljon hozzá a bányabezáráshoz, ha a szállítási út 
állapota és a bánya tájrendezése, illetve vízelvezetése 
megfelelı. 
 

3. A Bizottság felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy 
szakértı bevonásával vizsgálja meg, hogy a bánya 
területén feldepózott vörös agyag kinek a tulajdonában 
lévı területen található és vizsgálja meg azt is, hogy az 
önkormányzati területeken történt-e vörösagyag 
visszatöltés a korábbiakban. 

 
Határidı:  
1. pont tekintetében: 2010. november 5. 
2. pont tekintetében: 2011. december 31. 
3. pont tekintetében: 2010. november 30. 
Felelıs: Märcz László igazgatóságvezetı 
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12./ napirendi pont 
Javaslat LED-es lámpatestek megvásárlására 
Elıterjesztı: Märcz László igazgatóságvezetı 
 
Kıvári László: Milyen tapasztalatok vannak a lámpákkal kapcsolatban? 
 
Märcz László: Kedvezıek. Ez már nem mondható el a Kadarka utcai lámpatestekrıl. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

10/2010. (XI.2.) GPB határozat 
LED-es lámpatestek megvásárlása 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzat Közgyőlésének 
Gazdasági és Pénzügyi Bizottsága a 2010. évi 
városüzemeltetési elıirányzat terhére támogatja a város két 
pontján felszerelt LED-es lámpatestek megvásárlását 68.000.- 
Ft + ÁFA/db egységáron. 
 
Határidı: 2010. november 5. 
Felelıs: Märcz László igazgatóságvezetı 

 
13./ napirendi pont 
Javaslat a Hunyadi u. – Tartsay u. – Keselyősi út csomópont közlekedési rendjének 
módosítására 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
 
Kıvári László: Errıl a módosításról már korábban is beszéltek. Javasolja, hogy intézkedjen a 
hivatal a módosításról, aminek következtében lehetıvé válik a jobbra történı kanyarodás a 
Hunyadi utcából. 
 
Máté Péter: Ha le van engedve a sorompó, akkor jelenleg nem lehet jobbra kanyarodni. 
Hasonló lenne a csomópont kialakítása, mint a Múzeum elıtt. Javasolja, hogy a hivatal 
készítsen költségvetést a forgalmi rend módosítására. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

11/2010. (XI.2.) GPB határozat 
Hunyadi utcai csomópont közlekedési rendjének 
módosítása 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottsága 
kezdeményezi a Hunyadi utcai csomópont forgalmi rendjének 
módosítását akként, hogy a Hunyadi utca irányából 3 forgalmi 
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sáv kerüljön kialakításra, lehetıvé téve így a jobbra történı 
kanyarodást akkor is, amikor a sorompó éppen zárva van. A 
Bizottság felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy a szükséges 
egyeztetéseket folytassa le, a forgalmi rend módosítás 
költségvetését készítse elı és terjessze a Bizottság elé. 
 
Határidı: 2010. november 30. 
Felelıs: Märcz László igazgatóságvezetı 

 
14./ napirendi pont 
Tájékoztató a megrendelt kátyúzási munkákról 
Elıterjesztı: Märcz László igazgatóságvezetı 
 
Máté Péter: A saját választókerületében a korábban kifogásolt problémák megoldódtak. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

12/2010. (XI.2.) GPB határozat 
Tájékoztató a városban végzett kátyúzási munkákról 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Pénzügyi Bizottsága tudomásul 
veszi a Városüzemeltetési és Fejlesztési Igazgatóság 
tájékoztatóját az ıszi kátyúzási munkákról. 

 
 
15./ napirendi pont 
MÁV ingatlan önkormányzati tulajdonba vétele 
Elıterjesztı: Märcz László igazgatóságvezetı 
 
Varga András: Ismerteti az elıterjesztést. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

13/2010. (XI.2.) GPB határozat 
MÁV ingatlan önkormányzati tulajdonba vétele 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Pénzügyi Bizottsága támogatja 
és javasolja a Közgyőlésnek a MÁV Zrt. tulajdonát képezı 
szekszárdi 4004/2 hrsz-ú ingatlan önkormányzati tulajdonba 
vételét az igazságügyi ingatlanforgalmi szakértı 
nyilatkozatában szereplı 2.076.000.- Ft vételár ellenében. A 
Bizottság javasolja, hogy a vételár kifizetése a 2011. évi 
költségvetés terhére történjen. 
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Határidı: 2011. március 30. 
Felelıs: Kıvári László elnök 
        Märcz László igazgatóságvezetı 

 
 
16./ napirendi pont 
Angyalné Szenek Viktória ingatlan vételi kérelme 
Elıterjesztı: Märcz László igazgatóságvezetı 
 
Máté Péter: Nem támogatja az értékesítést. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

14/2010. (XI.2.) GPB határozat 
Angyalné Szenek Viktória kérelme 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzat 

Közgyőlésének Gazdasági és Pénzügyi Bizottsága a 
zöldterületek fenntartása és véderdı kialakítása érdekében 
bejegyzett építési tilalom miatt nem támogatja az 
önkormányzati tulajdonban lévı szekszárdi 5850/5 hrsz-ú 
ingatlan értékesítését. A Bizottság felajánlja a 
kérelmezınek a terület használat bérleti szerzıdés 
keretében. 
 

2. A Bizottság felkéri a fıépítészt, hogy a 69/1995. (III.28.) 
szekszárdi öh. számú határozatban foglalt véderdı, 
zöldterület kialakítást figyelembe véve készítse elı a 
rendezési terv módosítását. 

 
Határidı:  
1. pont tekintetében: 2010. november 10. 
2. pont tekintetében: 2010. december 31. 
Felelıs: Märcz László igazgatóságvezetı 
       Herr Teréz fıépítész 

 
17./ napirendi pont 
Javaslat a Szılıhegyi út tervezésére 
Elıterjesztı: Märcz László igazgatóságvezetı 
 
Máté Péter: Javasolja, hogy kérjen be árajánlatokat a hivatal a Szılıhegyi út tervezésére és 
azt követıen hozza vissza a kérdést a bizottság elé. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
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15/2010. (XI.2.) GPB határozat 
Szılıhegyi út tervezése 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Pénzügyi Bizottsága felkéri a 
Polgármesteri Hivatalt, hogy kérjen be árajánlatokat a 
Szılıhegyi út és csapadékvíz elvezetés terveinek 
elkészítésére. 
 
Határidı: 2010. november 30. 
Felelıs: Märcz László igazgatóság-vezetı 

 
18./ napirendi pont 
Javaslat a szurdikok, külterületi utak gallyazására 
Elıterjesztı: Kıvári László elnök 
 
Kıvári László: Többen jelezték, hogy a faanyag ellenében vállalnák az utak mentén a 
gallyazást. Fel kellene mérni azokat a területeket a zártkertben, ahol szükséges ez a munka. 
Emellett többen jelentkeztek nála, akik részt vennének egyéb közmunkában is.  
 
Dr. Tóth Csaba Attila: Az a meggyızıdése, hogy a lakosságnak csak a töredéke dolgozik. A 
közmunkaprogrammal tudna a város példát mutatni. Nagyon visszatetszı, amikor a 
közhasznú munkások csak álldogálnak és támaszkodnak. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

16/2010. (XI.2.) GPB határozat 
Gallyazási munkák végzése 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Pénzügyi Bizottsága támogatja 
és felkéri a Városüzemeltetési és Fejlesztési Igazgatóságot, 
hogy a külterületi szurdikok, utak mentén szükséges 
gallyazási, fakivágási munkákat a faanyag ellenében 
végeztesse el. 
 
Határidı: 2011. március 30. 
Felelıs: Märcz László igazgatóságvezetı 

 
19./ napirendi pont 
Egyebek 
 
Kıvári László: A Széchenyi utcai totó-lottózó épületét renoválják, de nincs kihelyezve korlát. 
Kéri az Igazgatóságot, hogy gondoskodjon a balesetveszély elhárításáról.  
 
Szabó Zsolt: Ugyanennél az épületnél a sarkon szemmagasságban kinyílt a csatornakifolyó. 
Ez is balesetveszélyes. 
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Kıvári László: Javasolja, hogy a bizottság fejezze ki köszönetét a Rendırkapitányság felé 
Mindenszentek és Halottak Napja alkalmával végzett tevékenységért. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

17/2010. (XI.2.) GPB határozat 
Köszönet nyilvánítása a Rendırség felé 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Pénzügyi Bizottsága köszönetét 
fejezi ki a Szekszárdi Rendırkapitányság felé a 
Mindenszentek és Halottak Napja alkalmával végzett 
tevékenységért. 
 
Határidı: 2010. november 5. 
Felelıs: Kıvári László elnök 

 
Máté Péter: Vannak olyan területek a városban, például a Kövendi köz, amelyek nem 
szerepelnek a szennyvízcsatorna hálózat fejlesztését tartalmazó programban, viszont nincs 
csatorna a területen. Kéri a hivatalt, hogy ebben az ügyben egyeztessen a Vízmő Kft-vel és 
kerüljenek be a programba a kimaradó utcák is. 
 
Märcz László: Véleménye szerint ésszerősíteni is lehetne a programot, mert olyan területek is 
szerepelnek benne, melyek szükségtelenek.  
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

18/2010. (XI.2.) GPB határozat 
Csatornázási program 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Pénzügyi Bizottsága felkéri a 
Városüzemeltetési és Fejlesztési Igazgatóságot, hogy a 
Szekszárdi Víz- és Csatornamő Kft-vel egyeztetve 
ésszerősítse a szennyvíz csatornázási programot, figyelembe 
véve azokat az utcákat is, amelyek a pályázatból kimaradtak. 
 
Határidı: 2010. november 15. 
Felelıs: Märcz László igazgatóságvezetı 

 
 
Máté Péter: 2005-ben adták át a Fecskeház épületét. Jelenleg is folyik a falakon a penész. 
Nem 1. osztályú minıségben készült el a beruházás. Azóta többször tárgyaltak a 
kivitelezıvel, tervezıvel, mőszaki ellenırrel, de nem jutottak elıbbre. Javasolja, hogy 
bízzanak meg külsı szakértıt, aki sikerdíj ellenében lebonyolítja az önkormányzatot ért károk 
rendezését. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
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19/2010. (XI.2.) GPB határozat 
Fecskeház kivitelezésének problémái 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Pénzügyi Bizottsága javasolja, 
hogy az Önkormányzat bízzon meg külsı szakértıt, aki 
sikerdíj ellenében lebonyolítja a Fecskeház kivitelezésének 
hiányosságai folytán  bekövetkezett károsodások rendezését. 
 
Határidı: 2010. december 31. 
Felelıs: Kıvári László elnök 
       Märcz László igazgatóságvezetı 

 
Máté Péter: Problémát jelent, hogy hétvégén nincs a városban gyepmesteri ügyelet.  
 
Varga András: Nemrég zárult le egy ebrendészeti tanfolyam a városban. Felvetıdött, hogy 
kedvezményes foglalkoztatási feltételek mellett 8, vagy 12 hónapra alkalmazni lehetne 
közülük valakit, így váltott mőszakban tudnák ellátni a tevékenységet. 
 
Dr. Hadházy Ákos: Átgondolandó, hogy bevezessék a kötelezı chipezés rendszerét. Emellett 
meg kellene vizsgálni, hogyan lehet áthárítani a kóbor ebek befogásának költségét az 
állattartóra, akár rendeleti úton is. 
 
Máté Péter: A gyepmesteri feladatok napi szinten nem jelentenek teljes leterheltséget, inkább 
az ügyelet felé kellene elmozdulni. Akár más ügyeleti szolgálathoz is hozzá lehetne kötni a 
tevékenységet. Kéri, hogy ezt is vizsgálja meg a hivatal. 
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

20/2010. (XI.2.) GPB határozat 
Gyepmesteri feladatok ellátása 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Pénzügyi Bizottsága felkéri a 
Polgármesteri Hivatalt, hogy vizsgálja meg a gyepmesteri 
feladatok hatékony ellátása érdekében folyamatos ügyeleti 
rendszer kialakítását, valamint az ebek kötelezı chippel 
történı ellátását és az ebek befogása kapcsán keletkezı 
költségeknek az állattartóra való áthárítását. 
 
Határidı: 2010. november 30. 
Felelıs: Märcz László igazgatóság-vezetı 

 
Máté Péter: Véleménye szerint katasztrofális a város honlapja, nem találhatók meg rajta az 
aktuális adatok, információk.  
 
Kıvári László: Ezt az egyik bizottsági ülésen önálló napirend keretében is tárgyalhatnák. 
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Máté Péter: Elmondja, hogy a városban nincs nyilvános WC, csak a Béla király téren. 
Javasolja, hogy kérjen be a hivatal árajánlatokat mobil WC-k létesítésére. Példaként mondja 
el, hogy a Gróf P. utcai játszótéren a WC hiánya állandó problémákat okoz. 
 
Dr. Hadházy Ákos: Támogatja a javaslatot. Bonyhádon is van ilyen illemhely, nagyon 
igényes kivitelezésben.  
 
A bizottság elnöke szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal elfogadott és a következı határozatot hozta: 
 

21/2010. (XI.2.) GPB határozat 
Nyilvános illemhelyek létesítése 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Gazdasági és Pénzügyi Bizottsága 
szükségesnek tartja, hogy kerüljenek kihelyezésre mobil 
illemhelyek a városban. A Bizottság felkéri a Polgármesteri 
Hivatalt, hogy kérjen árajánlatokat a nyilvános illemhelyek  
létesítésére. 
 
Határidı: 2010. november 30. 
Felelıs: Märcz László igazgatóság-vezetı 

 
Dr. Tóth Csaba Attila: Korábban szó volt arról, hogy az Okmányiroda udvarában történt 
sajnálatos esemény okán felülvizsgálják a közterületek fáit.  
 
Kıvári László: A Lián Kft. bevállalta ezt a felülvizsgálatot, de nem tudja, hogy megtörtént-e. 
 
Máté Péter: A fák nagyon rossz állapotban vannak. 
 
Szegedi Emerencia: Az elmúlt évben került felújításra a Mikes utcai Idısek Klubja, 
akadálymentessé lett kialakítva a bejárat. A rámpára gres burkolat került. A használat során 
kiderült, hogy csúszik, bár a kivitelezı becsatolta a megfelelı mőszaki bizonylatot. A 
lépcsıpihenıt garanciális munkaként megcsinálná a kivitelezı. A rámpánál megoldást 
jelenthet, ha a meglévı lapokat kicserélik egyel magasabb csúszásgátlású lapokra. 
 
Máté Péter: A tervezı felelıssége is fennállhat. Javasolja, hogy egyeztessenek a tervezıvel is. 
 
 
További napirend nem lévén a bizottság elnöke a nyilvános ülést 17 óra 15 perckor 
berekeszti.  

k . m . f.  
               Kıvári László 
                                      GPB elnök 
Készítette: 
    Varga András     
                        jegyzıkönyvvezetı   

 
Ellenjegyezte: 

Amreinné dr. Gál Klaudia 
              jegyzı 


